
RGm.0002.3.1.2017

(Proponowany tekst protokołu)

PROTOKÓŁ

Nr XIX/2017

z I sesji Rady Gminy Wilczęta
w 2017 roku

odbytej w dniu 17 lutego 2017 r.
_________________________________________________________________________



PROTOKÓŁ Nr XIX/2017
z sesji Rady Gminy Wilczęta odbytej

w dniu 17 lutego 2017 r.

Ad. pkt.  1 – otwarcie obrad.

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Pani Krystyna Kaczyńska, która
powitała radnych oraz zaproszonych gości: Panią Beatę Andrzejczuk – Wójta Gminy,
Panią Monikę Gońca – Skarbnika Gminy,  Pana Krzysztofa Kowalskiego – Sekretarza
Gminy,  kierowników  jednostek  organizacyjnych  Gminy,  pana  Władysław  Hruszka  –
Członka Zarządu Rady Powiatu Braniewiskiego, Mirosława Kudlińskiego – radnego Po-
wiatu Braniewskiego,  sołtysów sołectw oraz przybyłą na salę publiczność.

Ad. pkt.  2. – stwierdzenie prawomocności obrad.

Na podstawie listy obecności radnych Przewodnicząca Rady stwierdziła, że sesja jest
prawomocna, ponieważ na 14 radnych w obradach uczestniczy 13 – lista obecności sta-
nowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt. 3. – Zatwierdzenie porządku posiedzenia.

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek sesji, który przyjęto jednogłośnie w głoso-
waniu jawnym (w głosowaniu udział wzięło 13 radnych) w brzmieniu jak niżej:

1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych.
2. Stwierdzenie prawomocności sesji.
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Dyskusja i podjęcie uchwał w sprawie:

5.1. zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wilczęta na lata 2017-2025,
5.2. zmiany w budżecie gminy na 2017 r.,
5.3. projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju

szkolnego;
5.4. przyjęcia Programu Współpracy Gminy Wilczęta z organizacjami pozarządowymi

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok
2017,

5.5.  przekazania w drodze darowizny na rzecz Powiatu Braniewskiego nieruchomości
6. Przedstawienie sprawozdań z działalności za 2016 r:

6.1. Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wilczęta,
6.2. Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych …....... Rady Gminy Wil-

częta,
6.3. Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnictwa;
6.4. Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wilczętach.

7. Interpelacje, wnioski i zapytania.
8. Zakończenie sesji.

Ad. pkt. 4. – przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Protokół z poprzedniej sesji: Nr XVIII/2016 z dnia 19 grudnia 2016 r. przyjęto jedno-
głośnie w głosowaniu jawnym (w głosowaniu udział wzięło 13 radnych), bez odczytywa-
nia.

Przewodnicząca  Rady  udzieliła  głosu  panu   Mirosławowi  Kudlińskiemu  –  radnemu
Powiatu Braniewskiego.



Pan  Mirosław  Kudliński  –  Dziękuję  za  zaproszenie.  Chciałbym  w  dużym  skrócie
przedstawić istotne tematy z życia powiatu. W obecnej kadencji Zarząd przyjął budżet,
który będzie modyfikowany w miesiącu marcu br. Główne założenia to zadania typu
inwestycyjnego,  drogowych,  modernizacja  budynków  zarządu  dróg  powiatowych,
budynku  zespołu  szkół  budowlanych  wraz  z  internatem,  obiekt  liceum
ogólnokształcącego i obecny szpital powiatowy (PCM). Co do spraw drogowych, to w
ubiegłym roku aplikowaliśmy z programu PROW i tzw. Schetynówki przebudowę drogi
nr  1342N (Bardyny-Łozy).  Droga Pakosze-Długobór  wpisane zadanie  na rok 2018 -
jesteśmy już po przetargu. Kolejna sprawa to bezpieczeństwo. W ub. roku uruchomiono
dwa oddziały chirurgii i jeden ginekologii w szpitalu (PCM) od dnia 1 października 2016
r. Złożono dwa wnioski na przebudowę drogi w Żelaznej Górze i Słobitach.
Na wniosek dyrektora Skiby (ZDP) wprowadzono ograniczenie tonażu na drodze 1338N.
Sprawę tę rozpatrywano również na spotkaniu w miejscowości Księżno. Po wykonaniu
na  tej  drodze  niezbędnych  prac  „znosimy”  tablicę  lub  „rozszerzamy”  o  napis  „Nie
dotyczy rolników”. Takich dróg na terenie powiatu jest znacznie więcej.

Wójt Gminy – W imieniu radnych, sołtysów i mieszkańców gminy proszę w powiatowych
planach (budżecie)  o modernizację  drogi  Stare Siedlisko – Dębiny. Modernizację tej
drogi  obiecał  Starosta  Leszek  Dziąg.  Gorąca  prośba,  aby  pochylić  się  nad  tym
problemem.

Rozpoczęła się dyskusja dotycząca przejezdności, konieczności modernizacji i napraw
dróg Stare Siedlisko-Dębiny, Ławki-Dębiny, Karwiny-Osiek, w Bardynach, ograniczenia
tonażu  drogi  oraz  woli  współpracy  w naprawie  dróg.  W dyskusji  udział  wzięli:  Pan
Mirosław Kudliński, Pan Marian Zasowski, Radny Roman Waldeck, Radna Lilla Kaczorek-
Niska, Radna Krystyna Kaczyńska.

Ad. pkt. 5.1. – zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilczęta na lata 2017 
-2025.

Z treścią projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Wilczęta na lata 2017-2025 zapoznała zebranych Pani Monika Gońca – Skarbnik Gminy.
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

 Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji  Rewizyjnej – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

 Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

 Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Proszę o zgłaszanie się do zadawania pytań. Czy ktoś z Pań i Panów radnych chciałby 
zgłosić zmiany do uchwały?

Wniosków nie było

Po przeprowadzeniu dyskusji przystąpiono do głosowania.
Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały,
który przyjęto w głosowaniu jawnym przy 10 głosach „za” i 3 „wstrzymujących się” jako
uchwałę Nr XIX/128/17 stanowiącą załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt. 5.2. – zmiany w budżecie gminy na 2017 r.

Z treścią projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2017 r. zapoznała
zebranych Pani Monika Gońca – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr
3 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:



 Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji  Rewizyjnej – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

 Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

 Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Dyskusji i wniosków nie było.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto jednogłośnie w głosowaniu jawnym
(w głosowaniu udział wzięło 13 radnych) jako uchwałę Nr XIX/129/17 stanowiącą za-
łącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt. 5.3. – sieć szkół podstawowych.

Z treścią projektu uchwały w sprawie  projektu dostosowania sieci szkół podstawo-
wych i gimnazjum do nowego ustroju szkolnego zapoznała zebranych Pani Agnieszka
Widuń  – Kierownik Referatu w Urzędzie Gminy. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5
do niniejszego protokołu.
Pani Agnieszka Widuń – Obowiązek podjęcia uchwały w sprawie projektu dostosowania
sieci szkół podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju szkolnego wynika z art. 206
ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe
(Dz. U. z 2017r., poz. 60).
Gmina Wilczęta jest organem prowadzącym dwie szkoły podstawowe oraz jedno gimna-
zjum publiczne. Mając na uwadze potrzebę zapewnienia miejsca realizacji obowiązku
szkolnego wszystkim dzieciom zamieszkałym na terenie gminy, w oparciu o warunki de-
mograficzne,  a także możliwości  infrastrukturalne istniejących szkół  podstawowych i
gimnazjum przyjęto następujące rozwiązanie:
- samodzielnie istniejącą Szkołę Podstawową w Słobitach przekształca się z mocy prawa
z sześcioklasowej na ośmioklasową wraz z oddziałem przedszkolnym z obwodem takim
jak dotychczas z dodaną miejscowością Lipowa,
- samodzielnie istniejącą Szkołę Podstawową z siedzibą w Nowicy przekształca się z
mocy prawa z sześcioklasowej na ośmioklasową korzystającą z dwóch budynków: z bu-
dynku w Nowicy, do którego będą uczęszczały klasy I-IV wraz z oddziałem przedszkol-
nym oraz z budynku w Wilczętach, do którego będą uczęszczały klasy V – VIII, z obwo-
dem pomniejszonym o miejscowość Lipowa. 
- samodzielnie istniejące Gimnazjum Publiczne w Wilczętach włącza się do ośmioklaso-
wej  Szkoły Podstawowej w Nowicy.
Przyjęte rozwiązanie pozwoli w optymalny sposób zagospodarować trzy budynki szkół 
znajdujące się na terenie Gminy Wilczęta i zachować proporcjonalną liczbę dzieci w 
każdym z nich. Budynek gimnazjum jest wyposażony w bardzo dużą salę gimnastyczną,
dwa boiska sportowe, kuchnię i stołówkę, gabinety tematyczne zapewniając w ten 
sposób odpowiednie warunki do nauki klasom starszym. Natomiast budynek w Nowicy 
nie posiada sali gimnastycznej, stołówki i kuchni, za to jest dobrze przygotowany do 
kształcenia dzieci młodszych – jest przytulny i posiada nowy plac zabaw.  Niestety w 
Nowicy liczba pomieszczeń z uwzględnieniem klasy VII i VIII nie pozwoli na 
zabezpieczenie w niedalekiej przyszłości miejsc do edukacji przedszkolnej, dlatego też 
wykorzystując budynek gimnazjum , który ma dobrą infrastrukturę zapewniamy 
dzieciom w każdym wieku najlepszy rozwój społeczno - edukacyjny.
Istotnym aspektem jest również dbałość organu prowadzącego o zachowanie wszyst-
kich trzech budynków szkolnych. 
Granice obwodów szkół podstawowych w okresie od 1 września 2017 roku do 31 sierp-
nia 2019 roku i później zostaną zmienione w ten sposób, że miejscowość Lipowa, która
dotychczas przynależała do obwodu w Nowicy będzie należeć do obwodu Szkoły Podsta-
wowej w Słobitach. Spowodowane jest to tym, że od kilku lat dzieci z miejscowości Li-
powa realizują obowiązek szkolny w Szkole Podstawowej w Słobitach ze względu na or-



ganizację  dowozu.  Gmina  tak  jak  dotychczas  będzie  zapewniać  bezpłatny  transport
dzieci do szkół.  
Niniejsza uchwała ma charakter intencyjny i stanowi podstawę do zasięgnięcia opinii
Kuratora Oświaty oraz związków zawodowych. Opinia Kuratora Oświaty jest wiążąca i
odnosi się do oceny zgodności z prawem rozwiązań zaproponowanych w tej uchwale
oraz oceny zapewnienia dzieciom zamieszkałym na terenie gminy możliwości realizacji
obowiązku szkolnego i obowiązku rocznego przygotowania przedszkolnego. 

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

 Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji  Rewizyjnej – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

 Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

 Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Proszę o zgłaszanie się do zadawania pytań. Czy ktoś z Pań i Panów radnych chciałby 
zgłosić zmiany do uchwały?

Pan Sylwester Machnik – Chciałbym się dowiedzieć ile rocznie Gmina dokłada do szkół.

Skarbnik Gminy – Koszty w przybliżeniu: w 2015 r. - 1 195 tys. zł; 2016 – 978 tys. zł.

Rozpoczęła się dyskusja dotycząca: granic obwodów szkoły w Słobitach i Nowicy; czy
rodzice dzieci z Wilcząt nie „zabiorą” dzieci uczęszczających do Słobit, do szkoły w Wil-
czętach; czy nikt z nauczycieli nie straci pracy; budynku obecnego Gimnazjum w Wilczę-
tach; rozgraniczenia uczniów uczęszczających do budynku szkoły w Nowicy na klasy 1-6
i 7-8 do Wilcząt lub 1-4 do Nowicy i 5-8 do Wilcząt.
W dyskusji wzięli udział: Wójt Gminy, radna Monika Mierzwicka, pani Weronika Ozga-
-Zajło, radna Elżbieta Skubij, Przewodnicząca Rady, radny Ryszard Adamczyk, pani Ma-
rzena Wakieć,  radny Tadeusz Gębarowski,  radna Lilla  Kaczorek-Niska,  radny Marcin
Stołycia, pani Katarzyna Grzegorzak-Szeluga, pani Olga Karpińska, pan Ryszard Sie-
dlecki.

Po przeprowadzeniu dyskusji przystąpiono do głosowania.
Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały. W
głosowaniu jawnym, przy 6 głosach „za” i 7 „przeciw”, uchwała nie została przyjęta.

Przerwa w obradach od godz. 15.45 do godz. 16.00

Rozpoczęła  się  rozmowa  dotycząca  dalszych  losów  szkół,  zatrudnienia,  budynku
obecnego Gimnazjum, itp. bez udzielania głosu przez Przewodniczącą Rady. W dyskusji
wzięli udział: Wójt Gminy, Radny Andrzej Kubaszek, Radna Lilla Kaczorek-Niska, Radna
Elżbieta Skubij.

Ad. pkt. 5.4. – współpraca z organizacjami pozarządowymi.

Z treścią projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Wilczęta
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność po-
żytku publicznego na rok 2017 zapoznała zebranych Pani Agnieszka Widuń – Kierownik
Referatu UGm. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

 Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji  Rewizyjnej – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

 Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.



 Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Wniosków nie było.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania.
Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały,
który przyjęto jednogłośnie w głosowaniu jawnym (w głosowaniu udział wzięło 13 rad-
nych) jako uchwałę Nr XI/130/17 stanowiącą załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu

Ad. pkt. 5.5. – darowizna dla powiatu.

Z treścią projektu uchwały w sprawie przekazania w drodze darowizny na rzecz Po-
wiatu  Braniewskiego nieruchomości  stanowiących własność  Gminy Wilczęta zapoznał
zebranych Pan Krzysztof Kowalski – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały stanowi załącz-
nik Nr 8 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

 Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji  Rewizyjnej – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

 Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

 Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Proszę o zgłaszanie się do zadawania pytań. Czy ktoś z Pań i Panów radnych chciałby 
zgłosić zmiany do uchwały?

Wniosków i dyskusji nie było.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod głoso-
wanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto jednogłośnie w głosowaniu jawnym (w
głosowaniu udział wzięło 14 radnych) jako uchwałę Nr XIX/119/16 stanowiącą załącz-
nik Nr 9 do niniejszego protokołu

Ad. pkt.   6.1. – Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2016 r.

Z treścią sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wilczęta zapozna-
ła zebranych radna Lilla Kaczorek-Niska – przewodnicząca Komisji – sprawozdanie sta-
nowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt.   6.2. – Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty... za 2016 r.

Z treścią sprawozdania z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjal-
nych, Gospodarki Komunalnej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska Rady 
Gminy Wilczęta zapoznała zebranych radna Elżbieta Skubij – przewodnicząca Komisji – 
sprawozdanie stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt.   6.3. – Sprawozdanie z działalności Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa za 2016 r.

Z treścią sprawozdania z działalności Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnictwa Rady 
Gminy Wilczęta zapoznał zebranych radny Ryszard Adamczyk – przewodniczący Komisji
– sprawozdanie stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt.   6.4. – Sprawozdanie z działalności GOPS Wilczęta za 2016 r.



Z treścią sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wilczę-
tach zapoznała zebranych pani Danuta Królikiewicz – Kierownik GOPS  – sprawozdanie 
stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt. 7. – Interpelacje, wnioski i zapytania.

Radna Elżbieta Skubij – 5 września 2016 r. zatwierdzono fundusze na przeprowadzenie
remontu ośrodka zdrowia w Wilczętach.

Skarbnik Gminy – Przeprowadzono remont dachu.

Wójt Gminy – Sprawy elektryczne wykonano jeszcze przed remontem dachu. Sprawa
komina – po konsultacji z kominiarzami – nie ma możliwości jego zmniejszenia w sto-
sunku do pieca i jego ogrzewania. Kominiarz potwierdził, ze stan komina jest dobry.

Radny Tadeusz Gębarowski – Na jakim odcinku wysypano tłuczeń na drodze Karwiny-O-
siek?

Pan Bogdan Pochodaj – Wysypano go na dwóch, trzech odcinkach najbardziej newral-
gicznych.
Dowiedziałem się, że jest dokumentacja na przebudowę „centrum” w Wilczętach. Nikt z
mieszkańców o niej nie wiedział a ja jako sąsiadujący z tą działką – to wcześniej czy
później przyjdziecie – czy wyrażam zgodę. Przy wszystkich sklepach jest droga a nie ma
zaplanowanych parkingów – na to na pewno się nie zgodzę. Czy, Pani pytała się, jako
główny organizator, czy właściciele sklepów wyrażają zgodę aby pod samymi sklepami
mieli drogę przejezdną? Nam nie jest potrzebna droga, nam w tym miejscu potrzebny
jest parking.

Wójt Gminy – Są odpowiednie przepisy prawa i nie możemy zrobić według pana uzna-
nia,  bo  panu  jest  wygodnie.  Została  przygotowana,  nie  przez  pracowników urzędu,
wstępna koncepcja. Na każdej sesji powtarzałam, że są prace nad koncepcją. Nie przy-
pominam sobie, żeby zarówno pan czy radni przyszli i sprawdzili na jakim etapie są pra-
ce związane z koncepcją zagospodarowania „centrum” w Wilczętach. Na sesji przedsta-
wiłam również informację, że koncepcja została już ukończona. Zapraszamy do urzędu
gminy, każdy ma prawo wnieść uwagi i powiedzieć co myśli na temat tej koncepcji. To
nie jest dokument ostateczny, który składamy o dofinansowanie.

Pan Ryszard Siedlecki – Ponieważ przedstawiłem, jak będzie wyglądało zatrudnienie w
momencie, kiedy w gimnazjum będą klasy 5-8. Był też pomysł na klasy 7-8. Co trzeba
zrobić, aby głosować za tą propozycją, która wypłynęła od radnych.

Radca prawny – W tej sprawie podejmowana była dzisiaj uchwała, która „nie przeszła”.
W celu podjęcia uchwały musi być zawołana sesja, w ustawowym terminie, na której
przedstawiona zostanie ta koncepcja.

Radna Elżbieta Skubij – Dowożenie dzieci do szkół – jakie ponieśliśmy koszty dowożenia
dzieci do szkół w 2016 r. Dowożenie plus dodatkowe kursy autobusów przewożące dzie-
ci na uroczystości?

Skarbnik Gminy – około 265 tys. zł.

Radna Elżbieta Skubij – Na jaką kwotę spłaciliśmy w 2016 r. kredyty.

Wójt Gminy – Ponieważ trzeba to dokładnie wyliczyć, otrzyma pani odpowiedź na pi-
śmie w późniejszym terminie.

Radna Elżbieta Skubij – Ja nie chcę na piśmie, chcę się dowiedzieć teraz.

Wójt Gminy – Pani skarbnik nie ma całej dokumentacji rachunkowej przy sobie i nie jest
w stanie dokładnie podać kwoty.



Radna Elżbieta Skubij – W związku z tym na następną sesję proszę o przygotowanie
odpowiedzi na moje wcześniejsze pytanie i dodatkowo proszę o przygotowanie kosztów
jakie ponosimy na utrzymanie autobusów, które stoją w garażu.

Wójt Gminy – Wchodzi pani w kompetencje Komisji Rewizyjnej, która ma obowiązek
sprawdzać wydatki urzędu gminy. Te pytanie proszę kierować do Przewodniczącej Ko-
misji Rewizyjnej, bo w tej chwili wydaje mi się, że jest to bezprzedmiotowe.

Radna Elżbieta Skubij – Nie wydaje mi się, że jest to bezprzedmiotowe, ponieważ każdy
radny chciałby otrzymać taka informację.

Radna Lilla Kaczorek-Niska –  Od tego jest Komisja Rewizyjna. My nie wchodzimy w
kompetencje Komisji Oświaty ani Komisji Inicjatyw Gospodarczych i odsyłam do lektury
wniosków pokontrolnych z kontroli każdej jednostki.

Wójt Gminy – Przewidujecie państwo sesję nadzwyczajną, to jest kolejne 6000 zł.

Pan  Bogdan  Pochodaj –  Mam pytanie  jako  mieszkaniec  tej  Gminy.  Przewodnicząca
Komisji Oświaty.... zadała pytanie i chce się dowiedzieć od samorządu ile odsetek płaci
Gmina za autobusy zakupione za kredyt. Czy mogę uzyskać taka informację?

Radca prawny – Działalność samorządów jest jawna i każdy z obywateli ma dwie możli-
wości. Jedna z możliwości to poprzez swoich przedstawicieli, którzy działają zgodnie z
procedurami. Druga możliwość, to jest taka, że zgodnie z przepisami dotyczącymi infor-
macji z jakimi można występować. Zasada jest taka, że we wszystkim musi być rozsą-
dek i umiar. W trybie przepisów o informacji publicznej organ odpowiedzialny za odpo-
wiedź wskazuje na odpowiedni dokument. Są wyspecjalizowane organy Rady, które te
informacje interpretują.

Wójt Gminy – Pani Skubij od 27 stycznia wisi informacja na BIP-ie „Sprawozdanie z wy-
konania budżetu za 2016 r.”, gdzie może pani tę informację jak i każdy mieszkaniec
uzyskać.
Dwa pytania do pana Pochodaja. Czy może pan przedstawić zebranym jaką kwotę mie-
sięcznie otrzymuje pan z Urzędu Gminy za przepompownię, która jest usytuowana na
pana działce. Dwa, to sprawa korzystania z ziemi będącej własnością Gminy. Zarzucił
mi pan przestępstwo urzędnicze i działanie niezgodne z prawem. Złożył pan zawiado-
mienie do prokuratury, sprawa jest w sądzie. Czy może pan poinformować o wyniku tej
rozprawy.

Pan Bogdan Pochodaj – Postępowanie zostało umorzone. Odnośnie przepompowni, jest
to opłata za wynajem, 180 zł miesięcznie – pani sama to podpisała. Za ten grunt płacę
podatek.

Przewodnicząca  Rady  dokonała  sprawdzenia  obecności  sołtysów  zgodnie  z  listą
obecności.

Ad. pkt.  8. – zakończenie obrad.

Wobec wyczerpania się tematyki obrad Przewodnicząca Rady podziękowała wszyst-
kim za udział i zakończyła  posiedzenie.

Sesja trwała od godziny 14:00 do godziny 16:55.

PROTOKOŁOWAŁ: PRZEWODNICZĄCA
Ryszard Żemier RADY GMINY WILCZĘTA

Krystyna Kaczyńska


	PROTOKÓŁ
	Nr XIX/2017
	PROTOKÓŁ Nr XIX/2017


	Ad. pkt. 1 – otwarcie obrad.
	Ad. pkt. 2. – stwierdzenie prawomocności obrad.
	Ad. pkt. 3. – Zatwierdzenie porządku posiedzenia.
	Ad. pkt. 4. – przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

